
С Т Е Н О Г Р А М А
спільного засідання постійних комісій ХХХ сесії районної у місті ради

VІ скликання 25 квітня 2014 року

Беззубченко В. В., голова районної у місті ради
Доброго дня, шановні депутати!
Розпочинаємо роботу ХХХ сесії районної у місті ради. Спочатку ми

проведемо спільне засідання постійних комісій. Далі ви попрацюєте у
постійних комісіях.

На розгляд ХХХ сесії районної у місті ради вносяться питання:
1. Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 30 грудня 2013

року № 279. Доповідач: Красножон Юрій Леонідович, заступник голови
районної у місті ради.

2. Про затвердження плану роботи районної у місті ради  на ІІ півріччя
2014 року. Доповідач: Красножон Юрій Леонідович, заступник голови районної
у місті ради.

3. Інформація: «Про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони
громадського порядку та результати діяльності Саксаганського РВ КМУ
ГУМВС України в Дніпропетровській області». Доповідач: Ткаченко Роман
Олександрович, начальник Саксаганського РВ КМУ ГУМВС України у
Дніпропетровській області.

4. Інформація: «Про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони
громадського порядку та результати діяльності прокуратури Саксаганського
району  м. Кривого Рогу на території району за 2013 рік». Доповідач: Чернов
Олексій Вячеславович, прокурор Саксаганського району м. Кривого Рогу.

5. Про здійснення контролю за дотриманням законодавства щодо захисту
прав споживачів. Доповідач: Логвіненко Наталія Олександрівна, в. о. заві-
дуючого відділом розвитку  підприємництва.

6. Про проведення фізкультурно-оздоровчої та спортивно-масової роботи
з населенням району за місцем його проживання. Доповідач: Толбас Валентин
Олександрович,  голова комітету з фізичної культури та спорту.

7. Про затвердження звіту про виконання районного у місті бюджету за І
квартал 2014 року. Доповідач: Шматкова Людмила Георгіївна, начальник
фінансового відділу.

8. Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014
року № 289 «Про районний у місті бюджет на 2014 рік». Доповідач: Шматкова
Людмила Георгіївна, начальник фінансового відділу.

9. Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014
року № 297 «Про затвердження Програми реалізації державної та місцевої
політики з питань поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей у
Саксаганському районі на 2014 рік». Доповідач: Волинкіна Світлана
Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім’ї і молоді.

10. Про організацію дорожнього руху на вулицях та дорогах району.
Доповідач: Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-
комунального господарства.
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11. Про порядок виконання громадських робіт у районі. Доповідач:

Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-комунального
господарства.

12. Про втрату чинності пунктів 2 - 4 рішення районної у місті ради від
30 листопада 2012 року № 177 «Про впровадження у навчально-виховний
процес  закладів освіти інформаційно-комунікаційних технологій». Доповідач:
Подкопаєва Інна Вікторівна, начальник відділу освіти.

13. Про втрату чинності рішення районної у місті ради від 17 травня 2013
року № 225 «Про реалізацію Державної цільової соціальної програми розвитку
дошкільної освіти на період до 2017 року». Доповідач: Подкопаєва Інна
Вікторівна, начальник відділу освіти.

14. Про внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 31
січня 2014 року № 295 «Про затвердження Програми  соціального захисту
окремих категорій мешканців Саксаганського району на 2014 рік». Доповідач:
Гугуєва Світлана Володимирівна, начальник управління праці та соціального
захисту населення.

15. Інформація: Про хід виконання рішення районної у місті ради від 27
січня 2012 року № 143 “Про Програму сприяння громадській активності  в
розвитку території Саксаганського району міста Кривого Рогу на 2012-2016
роки». Доповідач: Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-
комунального господарства.

16. Інформація: На рішення районної у місті ради від 29 листопада 2013
року № 265 “Про готовність житлового фонду, об'єктів соціальної сфери та
комунального призначення до роботи в осінньо-зимовий період 2013-2014
років». Доповідач: Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-
комунального господарства.

17. Інформація: На рішення Саксаганської районної у місті ради від 19
серпня 2011 року № 74 «Про затвердження заходів на виконання міської
Програми «Молодь для міста – місто для молоді» на 2011-2015 роки».
Доповідач: Волинкіна Світлана Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім’ї
і молоді.

18. Інформація: На виконання рішення від 24 грудня 2013 року № 275
«Про порядок фінансування видатків районного у місті бюджету у 2014 році до
його затвердження». Доповідач: Шматкова Людмила Георгіївна, начальник
фінансового відділу.

19. Інформація: На виконання рішення районної у місті ради від 29 квітня
2011 року № 46 «Про роботу закладів освіти щодо виконання статті 26 Закону
України «Про освіту» в частині вимог безпеки під час проведення занять з
фізичної культури і спорту». Доповідач: Подкопаєва Інна Вікторівна, начальник
відділу освіти.

20. Різне.

Сьогодні на спільному засіданні ми розглянемо чотири питання:
1. Про здійснення контролю за дотриманням законодавства щодо захисту

прав споживачів. Доповідач: Логвіненко Наталія Олександрівна.
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2. Про проведення фізкультурно-оздоровчої та спортивно-масової роботи

з населенням району за місцем його проживання. Доповідач: Толбас Валентин
Олександрович.

3. Про затвердження звіту про виконання районного у місті бюджету за І
квартал 2014 року.

4. Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014
року № 289 «Про районний у місті бюджет на 2014 рік».

Доповідач: Шматкова Людмила Георгіївна, начальник фінансового
відділу.

Слово для виступу з першого питання надається Логвіненко Наталії
Олександрівні,  в. о. завідуючого відділом розвитку  підприємництва.

Будь ласка, Наталіє Олександрівно!
(Доповідь Логвіненко Н. О. додається )

Шановні депутати, ви заслухали доповідь? Які будуть питання до Наталії
Олександрівни? Вопрос постоянно на контроле. Каждое выявленное нарушение
– мы даем любому предпринимателю шанс на то, чтобы эти все недостатки
устранить. Если понимания нет, мы работаем дальше с санстанцией, с
правоохранительными органами, с налоговой и т. д. Бывает, проходят такие
рейды, когда изымается контрафактная продукция и т. д. Сегодня мы все эти
цифры услышали.  Понятно, что работа в этом плане где-то далека от идеаль-
ной, но по-крайней мере, она есть и будет продолжена. Будем максимально
выходить и на рынки. И видите, в таких супермаркетах как Метро и Ашан тоже
есть нарушения.

К вам обращаюсь,  как депутатскому корпусу, вы тоже являетесь потре-
бителями, если какие-то факты есть, сигнализируйте нам об этом, будем
выходить проверять все приводить в должное согласно действующего законо-
дательства. Будь ласка, Миколо Івановичу.
Карповський М. І.

Скажите, пожалуйста, на рынке Юбилейном продают свежую рыбу. Идет
лето, будет жара, а там и признаков нет холодильных установок. Как быть с
этим вопросом?
Малай С. Є.

Не правда.
Карповський М. І.

Ну, пойдем на рынок, посмотрим.
Беззубченко В. В.

Перевіремо. Будет установлен факт, будем реагировать.
Карповський М. І.

Прямо на улице продают, не в магазине.
Беззубченко В. В.

Да у нас стихийной торговли... Николай Иванович, Вы же сами знаете.
Конечно, это работа дільничних інспекторів. Згідно з чинним законодавством ці
повноваження покладені на них. А наша с вами задача при встречах с нашими
избирателями рассказывать, что не нужно у них ничего покупать, потому, что у
них нет ни сертификатов качества,  ни откуда продукт произошёл. Они
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покупают на оптовых базах непонятно что. А потом в магазинах на яйца одна
цена — на улице другая. Конечно же люди будут покупать с земли. А в данной
ситуации, когда люди стали беднее, то на улицах будут покупать еще больше.
Карповський М. І.

Я имею ввиду не на улице, а прямо на рынке Юбилейном.
Беззубченко В. В.

Там есть ветеринарная служба, будем работать. Ще питання є шановні
депутати? Немає. Дякую, Наталіє Олександрівно. Сідайте, будь ласка.

У нас в залі є запрошені підприємці. Всі недоліки враховані у проекті
рішення, яке ми будемо на пленарному приймати. Комісія доопрацює. Всі ці
недолки підприємці почули, їх ліквідують і приведуть відповідно до
законодавства. Якщо питань немає, переходимо до наступного питання. Ті хто
запрошувався з даного питання можуть бути вільні.

«Про проведення фізкультурно-оздоровчої та спортивно-масової роботи з
населенням району за місцем його проживання». Слово для виступу надається
Толбасу Валентину Олександровичу.

(Доповідь Толбаса В. О. додається)
Беззубченко В. В.

Дякуємо. Які будуть питання до доповідача? Будь ласка.
Криворотній І. І.

Скажите, пожалуйста, вот хорошая у нас спортивная школа № 10.
Прекрасно мы ее отремонтировали — исполком выделял средства.  Когда
перерасход электроэнергии, мы всегда находили средства - экономили,
оплачивали. Но сегодня, на сколько мне известно, может информация не
точная, нашим маленьким жильцам, которые ходят на плаванье, на гимнастику,
нет возможности сейчас мыться, из-за того, что нет горячей воды, а бойлера,
которые стоят не успевают нагреваться, из-за этого родители высказывают
мнение: «Как же детям на улицу выходить?» Может что не правильно сказано,
по 23 число я лично был в бассейне. Может можно как-то решить этот вопрос,
и люди не будут беспокоиться.
Беззубченко В. В.

Зрозуміло.
Толбас В. О.

Я вам отвечу на этот вопрос. В ДЮСШ-10 була планова заміна води в
басейні. То есть до конца она не могла нагреться. Ее нагревают.
Беззубченко В. В.

Зараз є проблема в цьому?
Толбас В. О.

Немає.
Беззубченко В. В.

Діти миються?
Толбас В. О.

Миються.
Беззубченко В. В.

Є гаряча вода.
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Толбас В. О.

Є.
Криворотній І. І.

Разговор был совсем о другом. Никто не говорил о плановой замене.
Говорилось, что отключена горячая вода.
Беззубченко В. В.

Кто сказал?
Криворотній І. І.

На входе сидят и просто людям говорят, что вода 20 градусов.
Толбас В. О.

Правильно, они вас предупреждают, что вода поменялась в бассейне и ее
еще не успели полностью нагреть.
Беззубченко В. В.

Також ми батьків дітей попередили про це. Є інформаційна дошка, є
працівники, які про це попередять. Зрозуміло. Будь ласка, Віталіє
Олександрівно.
Колесник В. О.

Валентин Александрович, в предыдущем скликанні нашего совета,
подымался вопрос о спортивной базе Саксаганского района. Была создана
большая комиссия. Объезжали, смотрели спортивные площадки.  Решение бы-
ло о том, чтобы  восстановить спортивный комплекс двух школ: 107-ой и 72-ой.
Как этот вопрос сегодня стоит?
Толбас В. О.

Этот вопрос сегодня стоит на городском уровне.
Колесник В. О.

И как? Уже прошло 8 лет.
Толбас В. О.

Пока стоит на контроле.
Беззубченко В. В.

Давайте я отвечу. В этом направлении в очередной раз, в очередной год
опять планируется там установка ультрасовременной баскетбольной площадки
с ограждением, с новыми кольцами. Но в свете последних событий, я не могу
вам сказать, что в этом году она опять появится. Также планируется с помощью
активов 72-ой и 107-ой школ, плюс Казачество и неравнодушных предприни-
мателей, в этом году мы точно спланируем футбольное поле, по возможности
засеем травой, то есть выравняем его, по-крайней мере, для того, чтобы
провести очередной Кубок друзей. Это тоже стоит на контроле, в этом году мы
сделаем. По чуть-чуть материальная база улучшиться, но так, чтобы
кардинально — не готов вам гарантировать. Потому, что очень много планов, и
по 35-ой школе, по установке ультрасовременной с искусственным покрытием
футбольной площадки, вместо той, которую Федерация футбола оставила,
которая сейчас в страшном виде и много других.

То, что я могу сказать, практически на 99 %, по тому, что мы выиграли
проект Метинвеста, то у нас будет современный роумингдром на 51-ой школе,
у нас будет шахматній клуб в 35-ой (Импульсе), у нас будет воркаут на улице
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Балакина, 6 — это новое спортивное направление на турниках. Это я вам
гарантирую. По остальному, городские программы... Они составлены, утверж-
дены, но как будут теперь выделяться деньги я не могу сказать, потому, что
казна сегодня практически ничего не пропускает кроме защищенных статей.
Сегодня тяжело говорить о каких-то проектах, тем более за бюджетные деньги.
Толбас В. О.

Еще можно один момент. Пунктом 16 Постанови Кабінету Міністрів
України від 01 березня 2014 року № 65 “Про економію державних коштів та
недопущення втрат бюджету” тимчасово припиняється фінансування з
Державного бюджету державних цільових програм щодо оновлення спортивної
бази запланованої на 2014 рік.
Колесник В. О.

Я понимаю прекрасно, что такая сегодня ситуация, мы все понимаем, но
прошло уже не год, ни два, а уже до 10 лет скоро будет. И это две больших
школы. 35-ая получила свое, 51-ая получила свое и т. д. Почему сюда,
практически ничего не направляется до сегодняшней ситуации, в прошлом, в
позапрошлом году. Там, когда начинается дождь — грязь.
Толбас В. О.

72-ая школа получила тренажерную площадку (антивандальную).
Колесник В. О.

Я не об этом говорю. Стадион.
Толбас В. О.

Я понимаю, что Вы говорите о футбольном поле. Мы даем каждый год
предложения в горисполком. Они каждый год планируют. Это не зависит не от
нас, а от городского бюджета. Если будет такая возможность...
Беззубченко В. В.

Шановні депутати, є ще до Валентина Олександровича питання? Немає.
Дякую, сідайте, будь ласка.

Я тоже хочу лично от себя поблагодарить депутатский корпус, который
активно участвует и в поддержке спортивных площадок, и в приобретении
кубков, медалей  для проведения мероприятий, связанных с развитием спорта и
тем, что мы людей с улиц забираем и чем-то привлекаем. Вы видите, плоды
обязательно будут. Есть у нас чемпионы мира, есть кандидаты в мастера
спорта.  Будем дальше эту линию развивать. Среди нашего депутатского
корпуса есть люди, которые на спартакиаде, среди  депутатов всех уровней,
защищали честь города Кривого Рога. Также Саксаганский исполком —
чемпион города среди госслужащих (мы взяли в прошлом году І место). И так
можно продолжать бесконечно. На 8 Марта девчата Саксаганского района
выиграли баскетбольный турнир на Кубок народного депутата Гурова в пятый
раз подряд. Хлопцы тоже увеличили свои показатели, и в этом году стали
вторыми. Движемся в правильном направлении, и обязательно достигнем
новых высот. И вас к этому призывают, потому, что мы с вами стоим на пороге
1 июня — День защиты детей. Призываю не устраняться, а активно работать.
Дети от нас этого ждут. Дякую вам за активну участь у цьому питанні.
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Якщо немає заперечень є пропозиція перейти до наступного питання

«Про затвердження звіту про виконання районного у місті бюджету за І квартал
2014 року». Будь ласка, Людмило Георгіївно! Про головне і коротко, а потім
запитання від депутатів.

(Доповідь Шматкової Л. Г. додається)
Чи є питання до Людмили Георгіївни? Будь ласка.

Бугрименко М. Г.
Будьте добры! Государство всегда нормально функционирует, когда

выполняются решения нижестоящими организациями. Согласно постановления
Кабинета Министров  (здесь было упоминание),  вы должны были вместе с
нами, район перевыполнить бюджет І квартала 20 %. Перевыполнение на 15 %.
И это перевыполнение за счет того, что увечились ставки и т. д. То есть это не
прямая сумма денег, в сравнении с прошлым годом. А если учитывать увеличе-
ние определенных ставок и тарифов, то мы вышли на ноль. У меня вопрос:
«Где вы видите резервы по увеличению доходности местного бюджета в
следующем квартале?»  И следующий вопрос. Необходимо было согласно этого
решения Кабинета Министров, уменьшить расходную часть и найти источники
уменьшения на 10 %, в том числе заработная плата, использование автотранс-
порта и в том числе уменьшение количества работников органов местного
самоуправления до 10 %. Хотелось бы знать, как вы поработали и какая у вас
точка зрения по этому вопросу, исходя из І квартала, и какие планы по
выполнению этого постановления Кабинета Министров во ІІ квартале?
Спасибо.
Беззубченко В. В.

Дякуємо Вам, Миколо Григоровичу. Будь ласка.
Шматкова Л. Г.

Что касается первого вопроса, то перевыполнение у нас составило 3 %. У
нас процент отчисления земли устанавливает городской совет. И в І квартале он
был 18 %. Сейчас будут изменения с 1 апреля и с 1 мая,  где процент
отчисления уменьшается. В связи с этим мы планируем, что выполнение
бюджета района за полугодие будет обеспечено. На протяжении года тоже
будем вживать заходів (процент отчисления уменьшится — где-то до 500 тыс.
грн, что касается по земле). Как и источники наполнения мы видим совместную
работу с налоговой инспекцией, по легализации доходов, и по другим
источникам. У нас есть рабочая группа, которая обследует объекты по которым
не оформлены договора на аренду земли. На заседании группы им даются
рекомендации и составляющие попередні договори аренды на землю. Что
касается 65-ой постановы — это у нас второй вопрос, который мы выносим на
розгляд районної у місті ради: «Про внесення змін до рішення районної у місті
ради від 31 січня 2014 року № 289 «Про районний у місті бюджет на 2014 рік».

(Доповідь Шматкової Л. Г. додається)
Шматкова Л. Г.



8
По исполкому согласно законодательства выплачивается при выходе на

пенсию выплата — 10 окладов. Сейчас це призупинилось. Эти деньги у нас
забрали. Мы уменьшаем сумму бюджета.
Беззубченко В. В.

Будь ласка, Миколо Івановичу!
Карповський М. І.

Скажите, пожалуйста, в связи с уменьшением финансирования не
планируется ли уменьшение соцработников?
Шматкова Л. Г.

Соцработники те, которые в терцентрах работают, пока пересмотра
штатных посад не будет. Пока не уменьшаем. Решением города написано:
«Виважений підхід до скорочення штатних посад”. На сьогоднішній день не
скорочується.
Беззубченко В. В.

Ще, будь ласка, запитання є? Немає запитань. Сідайте будь ласка.

З проектами рішень з інших питань та інформаціями ви ознайомитесь на
засіданнях постійних комісій.

Засідання постійних комісій відбудуться згідно з дислокацією: - комісія з
питань регламенту, законності, правопорядку, депутатської діяльності та етики
працюватиме в кабінеті – 415; - з питань планування бюджету та економіки –
425; - з питань комунального господарства – 205; - з питань екології, охорони
здоров’я та соціального захисту – 420; - з питань освіти та науки – 305; - з
питань регуляторної політики та підприємництва – 405; - з питань культури,
духовності, туризму, сім’ї, дітей, молоді, фізичної культури та спорту – 101.
Також, шановні депутати, ми планували сьогодні, після засідань постійних
комісій провести семінар, але так як у нас вже готовий автобус, у мене є
пропозиція зараз надати слово по одному питанню Андрію Станіславовичу
Іванову “Про надання послуг в режимі “єдиного вікна”. А потім ви матимете
змогу ознайомитись з роботою амбулаторій загальної практики та сімейної
медицини (вул. Кустанайська, 6 та вул. Мануйлова, 5) та Криворізького
міського центру зайнятості.

Пленарне засідання ХХХ сесії районної у місті ради відбудеться 30 квітня
об 11.00 годині у сесійній залі.


